



NOTICE

SA CORPORATE REFERENCE N° 2022-002

Publication Date 31st January 2022
Enforcement Date 1st February 2022
Subject Splitting requests

Demandes de fractionnement des instructions

Market Fixed Income
Classification Public

Pursuant to Article 5 of Instruction III.4-7, Clearing Members have the possibility to ask LCH SA to split instructions for the receipt and delivery of Securities to allow partial settlement.

This service will be charged by LCH SA to the Clearing Member according to the fee grid available on its website.

This request shall be processed by LCH SA provided that the following conditions are met:

- The request shall be made either through a form (as available on LCH SA's website) properly filled in , signed by an authorized signatory and sent by email to the following email address: Fixedincome.Ops.SA@lch.com, or through a request made electronically through LCH SA's RepoView application ;
- Each instruction may be split twice as a maximum;
- The request shall be submitted to LCH SA before 2:00 pm CET on the Clearing Day.

Any request exceeding one of these limits shall not be processed by LCH SA.

In case of exceptional circumstances, LCH SA reserves the right to refuse to provide this service on reasonable grounds.

If you have any questions and/or remarks,
Please contact: Legal.SA@lch.com

Classification : Public/Publique

Conformément à l'article 5 de l'Instruction III.4-7, les Adhérents Compensateurs ont la possibilité de demander à LCH SA le fractionnement de leurs instructions pour la livraison et la réception de Titres, pour permettre leur dénouement partiel.

Ce service sera facturé par LCH SA aux Adhérents Compensateurs conformément à la grille tarifaire disponible sur son site internet.

Cette demande sera traitée par LCH SA si les conditions suivantes sont remplies :

- La demande devra être faite, soit au moyen d'un formulaire (disponible sur le site internet de LCH SA) correctement rempli, signé par un signataire autorisé et envoyé par courriel à l'adresse suivante : Fixedincome.Ops.SA@lch.com, soit électroniquement à travers l'application RepoView de LCH SA ;
- Chaque instruction ne pourra être fractionnée que deux fois maximum ;
- La demande devra être soumise à LCH SA avant 14h00 CET un Jour de Compensation

Toute demande excédant l'une de ces limites ne sera pas traitée par LCH SA.

En cas de circonstances exceptionnelles, LCH pourra refuser de fournir ce service pour juste motif.

Pour toute question ou commentaire,
Merci de contacter : Legal.SA@lch.com

~~~~~